



Speakers Information:

YANG Zhijun

First Secretary

Embassy of the People's Republic of China in Finland

Mr. Yang Zhijun is the First Secretary, head of Science and Technology Section, Embassy of the People's Republic of China in Finland. He has held this position since January 2017. Earlier he has been First Secretary, Science and Technology Section, Embassy of China in Ireland (2011-2015) and Second Secretary, Science and Technology Section, Embassy of China in Poland(2004-2008). Before becoming a diplomat, he was the deputy director of the Ningbo Science and Technology Foreign Exchange Center and was responsible for international scientific and technological cooperation.

Mr. Yang's education background is Master Degree in Computer Information Management in 2000, and Bachelor Degree in Mechanical Engineering in 1991.



1



Sakari Puisto is from Tampere, graduated as a Ph.D. at the University of Cambridge. He moved to China after doctoral thesis for a couple of years. His background is in private sector companies, academia. He is currently involved in politics and he is also in the City Council of Tampere.

"I have lived and worked in the past in Shenzhen, Guangdong, and I am keenly following on China. I have been travelling in many places in China, during my last visit I participated and gave a presentation in the Western China International Fair held in Chengdu in 2016", as quoted from Sakari .



主讲人信息:

杨志军，2017年1月起任中华人民共和国驻芬兰共和国大使馆科技组一等秘书。曾于2011-2015年任中华人民共和国驻爱尔兰大使馆一等秘书，于2004-2008年任中华人民共和国驻波兰共和国大使馆二等秘书。在担任外交官之前，他曾担任宁波市生产力促进中心（宁波市对外科技交流中心）副主任，负责国际科技合作。

杨老师于2000年获得计算机信息管理硕士学位，1991年获得机械专业本科学位。



2



Sakari Puisto，来自芬兰坦佩雷，剑桥大学博士。博士毕业后曾赴中国工作数年。他既有企业背景，也有学术经历。目前，他致力于政治服务，同时为坦佩雷市政府议员。

“因为我曾经在中国广东深圳居住和工作，我现在非常关注中国的发展。我在中国很多地方旅行和出差。我的最后一次访问中国是在2016年，当时我在成都参加中国西部国际贸易展，并在活动中做报告。”Sakari 和我们分享他的中国经历时如是说。